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    SALA PENSIONÄRSRÅD  
 

Anteckningarna anmäls i kommun- 
styrelsens ledningsutskott. 

 
 

SALA KOMMUN 
Kommunstyrelsens förvaltning 
Box 304 
733 25 Sala 

Besöksadress: Stora torget 1, Sala 
Växel: 0224-74 70 00 
Fax: 0224-188 50 
Kommun.info@sala.se 
www.sala.se 

Nina Nilsson 
Sekreterare  

nina.nilsson@sala.se 
Direkt: 0224-74 78 05 
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  Mötesanteckningar 18 september 2023, kl 13.00-13.50 

Närvarande  
Johanna Ritvadotter (V)  ordförande KPR 
Erik Hamrin (M)   ledamot 

      
Ordinarie representanter  
Mai-Britt Frank  PRO Sala 
Monica Johansson  Västerfärnebo PRO 
Gerd Långhede  Ransta PRO 

Ersättare 
Roger Borlund  Ransta PRO 
Åse Robertsén  PRO Sala 
Marianne Törnblom  Västerfärnebo PRO 
 
 

1. Information från organisationerna och KS/KF 

Västerfärnebo PRO informerar att det har dansats en hel del i sommar, 
och närmare 100 deltagare vid varje tillfälle. Vi har fått 15 000 kronor 
från Sparbanks miljonen, så att vi kan bygga ett tak invid boulebanan. 

 
Sala PRO informerar att gåfotboll, bangolf, boule och cykling har på-
gått hela sommaren. Men nu börjar även de vanliga höstaktiviteterna 
komma i gång, och våra medlemmar är fantastiska på att sluta upp när 
vi anordnar. 
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En jobbig del är dock att hyrorna tär på vårt kapital, vi har höjt delta-
garavgiften något, men vi kan inte höja den för mycket heller. Men vi 
tänker att vi måste redan nu börja fundera hur vi ska komma till rätta 
med ekonomin, annars får vi väldiga problem om några år. 

 

Ransta PRO informerar att boule har varit populärt i sommar. Nu 
närmast stundar en skörderesa till Åland. Nu sätter aktiviteterna i 
gång igen såsom origami, vattengymnastik med mera. 

 

När det gäller information från kommunen så har det den senaste ti-
den handlat mycket om översvämning.  
Erik Hamrin informerar om att kommunens medarbetare har varit 
fantastiska när det gäller arbetet med översvämningen. Hemtjänsten 
signalerade tidigt att det är mer vatten än det brukar vara när de var 
ute på sina hembesök. Kommunens dammsäkerhetsansvarig var tidigt 
på plats på lördagsmorgonen, och kommunen gick upp i stabsläge och 
fick välbehövlig hjälp från MSB, Myndigheten för samhällsskydd och 
beredskap liksom Hemvärnet och Länsstyrelsen bland andra. 
Kommunen är inte längre i stabsläge, men det kommer att bli ett långt 
efterarbete med vägfrågor och försäkringsfrågor. En del i efterarbetet 
handlar också om att reflektera över vad besluten som togs fick för 
konsekvenser på andra håll. Vad kan vi lära oss till nästa gång något 
händer?  
Kommundirektör Daniel Holmvin kommer att inleda nästa kommun-
fullmäktige med att informera om arbetet med översvämningen, mån-
dagen den 25 september klockan 18.00. Det sänds via radio Sala 97.0 
eller direkt via kommunens hemsida, sala.se, går även att lyssna på i 
efterhand, Kommunfullmäktige - Lyssna - Kanslienheten - Sala kommun 

Johanna Ritvadotter (V) informerar om att Översiktsplan för Sala 
kommun 2050 behandlades på kommunstyrelsen och ska nu upp på 
kommunfullmäktige den 25 september. 
Taxor som rör äldre- och omsorgsnämnden beslutades det också om, 
även taxorna kommer att behandlas på kommunfullmäktige den 25 
september. 

 

https://www.sala.se/info/13252/?cat=4144
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2. Övriga frågor 

• Vilka avgiftshöjningar på boenden och tjänster för pensionärer är 

aktuella??   
Information om avgiftshöjningen går inte att ge förrän summorna är 

tagna på kommunfullmäktige i slutet av september.  
• Är kommunala bidrag till vattengympa indragna?   

Nej, alla som är sökta kommer att godkännas, men det finns en ut-
maning gällande vattengymnastiksbidragen, som kultur- och fri-
tidskontoret behöver se över.  

• Korttidsboende - redovisning av regler och debitering   
Denna fråga ber vi att få återkomma till.  

• Dålig framkomlighet på många trottoarer för rullstolar, rullatorer 

osv  
Även denna fråga ber vi att få återkomma till på decembermötet.  

• Nära Vård – samarbetet har nu pågått 1 år fördelar/nackdelar?   
De kommer till decembermötet och informerar.  

 

3. Mötesdagar 2023 

Måndag kl 13.00-15.00 
11 december. 
 
 

4. Förslag på ärenden till kommande möten 

Korttidsboende -  

Fältassistenter 

Trygghetsboendet i Ransta 

 

Möte för förgruppen är planerad till den 27 november kl. 13.00 på Ka-
planen. Kommunen kommer att skicka ut en påminnelse kring näst-
kommande möte två veckor innan mötet. 
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Vid anteckningarna 
 

Nina Nilsson 


